
Geachte 1e en 2e Kamerleden en lokale overheden,

Deze brief dient om NOGMAALS duidelijk te maken dat de huidige extreme explosieven niet uit de 
binnenlandse legale vuurwerkhandel komen, maar dat dit zwaar illegaal vuurwerk is wat verboden is 
voor consumenten.

Sinds de aankondiging van 13-11-2020 dat er geen vuurwerkverkoop plaatsvindt in 2020 worden er 
meer dan ooit extreem zware explosies waargenomen. Dagelijks worden er in Nederland zware 
explosieven afgestoken welke in zwaar contrast staan met het Nederlandse consumentenvuurwerk. 
Wij zeggen bewust “explosieven” omdat dit niks met normale knallen te maken heeft. Deze zware 
explosieven in de handen van de burger kan en zal voor veel overlast en schade zorgen. We moeten 
er niet aan denken wat er gebeurt als men deze explosieven omwikkelt met bijvoorbeeld scherven 
en spijkers en deze in de bus, tram of trein gooit. Door even YouTube af te struinen is een veelvoud 
van video’s te vinden, waar men stunt met dit soort zware explosieven. Ze knopen er bijvoorbeeld 
een vat brandstof aan vast of spuitbussen/gashouders.

We proberen duidelijk te maken dat deze extreme explosieven niet uit de binnenlandse legale 
vuurwerkhandel komen, maar dat dit illegaal vuurwerk is wat verboden is voor consumenten dit 
roept de branche al jaren! Dit geldt zeker voor dit jaar aangezien wij wederom 3 types vuurwerk uit 
ons assortiment hebben moeten schrappen. Dit zijn de enkelschotsbuizen, vuurpijlen en het 
knalvuurwerk. Ons consumentenvuurwerk staat in schril contrast met deze zware explosieven; 
consumentenvuurwerk is normaliter enkel de laatste 3 dagen van jaar verkrijgbaar. De 
onafhankelijke experts bij de TNO en de controlerende instantie IL&T zullen beamen dat de overlast, 
explosies en schade niet toegekend kunnen worden aan het Nederlandse consumentenvuurwerk. 
Echter worden wij als branche jaarlijks weer met deze cijfers geconfronteerd en wordt hiervan de 
schuld bij ons in de schoenen geschoven. De Nederlandse vuurwerk branche is en kan hier niet voor 
verantwoordelijk worden gehouden. Dit is een groot onrecht!

Momenteel verblijf ik rond Amsterdam. Elke avond hoor ik hier uren achtereen zware explosies, hoe 
is dit mogelijk? Wordt er niet ingegrepen, wordt er niet gehandhaafd? Het lijkt wel of het gedoogd 
wordt door de hulpdiensten terwijl de burgers maar blijven klagen over “vuurwerkoverlast”. Op deze 
manier wordt de Nederlandse vuurwerkbranche de zondebok. Dit kan natuurlijk niet de bedoeling 
zijn, toch? Amsterdam is helaas niet de enige gemeente waar dit voorkomt. Het loopt momenteel op 
landelijk niveau de spuigaten uit en er wordt zelfs regelmatig niet ingegrepen door de politie. 
(Cambuursupporters). Ik wil u nogmaals vragen om op te treden tegen deze excessen en onze 
branche te steunen in onze strijd tegen deze explosieven. Elk jaar zijn wij als branche slachtoffer van 
verkeerde beeldvorming en het wordt nu echt tijd dat de overheid hard gaat optreden tegen deze 
excessen. Waarom wordt, wanneer men explosieven gooit naar hulpverleners, dit niet beoordeeld 
als poging tot doodslag met voorbedachte rade? Waarom wordt dit niet bestraft met lange 
gevangenisstraffen of extreem hoge sancties?

Voor elk jaar geldt dat deze overlast niet van het legale Nederlandse consumentenvuurwerk 
afkomstig is. Wij hopen dan ook dat u, de overheid en de lokale overheden, stoppen met ideeën 
over afsteekverboden of verkoopverboden. Het kan natuurlijk niet zo zijn dat miljoenen 
goedwillende burgers hun plezier en traditie verliezen, omdat ondanks de inzet van de handhaving 
de markt nog steeds overspoelt word met illegaal vuurwerk. Er is dit jaar 120.000 kilo illegaal 
vuurwerk in beslag genomen, volgens onze schatting is dit een klein percentage van het illegale 
vuurwerk wat momenteel in Nederland aanwezig is. Je kan afsteekverboden gaan invoeren echter 
zijn deze explosieven al het gehele jaar verboden, dit zal dus niks opleveren. De zware explosies 
zullen blijven, het enige wat dit tegen kan gaan is betere handhaving en het bezit/gebruik bestraffen 



met extreme straffen en dit ook via de landelijke media duidelijk maken aan de burgers. Een 
gewaarschuwd mens telt immers voor twee.

Wij blijven streven naar veilige en legale Nieuwjaars traditie met vuurwerk geschikt voor 
consumenten. 

In de onderstaande link vind u onze folder met informatie over vuurwerk, zodat u allen een beter 
beeld gaat krijgen met betrekking tot het Nederlandse consumentenvuurwerk. Mocht u behoefte 
hebben in meer informatie en wilt u zich verder verdiepen in de materie, bent u van harte welkom 
bij ons.

Met vriendelijke groet,

Hoogachtend
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https://digitaalpubliceren.com/broekhoff/17872/
https://vuurwerk.expert/
https://treesforall.nl/
https://www.facebook.com/Vuurwerkexpert.nl/

